
کمک هزینه نانوایان به ۴۰ درصد
افزایش یافت

سخنگوی طرح هوشمندسازی یارانه آرد و نان گفت: کمک هزینه نانوایان
از ۳۰ درصد به ۴۰ درصد افزایش یافت.

به گزارش پایگاه خبری صنعت غذا و کشاورزی(اگروفودنیوز)، به نقل
از تسنیم، محمد جلال افزود: بر اساس تصمیمات سال جدید، برای ترمیم
اقتصاد و جبران خلأ درآمدی نانوایان تصمیم بر افزایش کمک هزینه

نانوایان از ۳۰ درصد به ۴۰ درصد گرفته شد.

 او گفت: بر اساس این تصمیم ۴۰ درصد قیمت نان فروخته شده در
پایان هر روز به حساب نانوایان واریز میشود.

محمد جلال با بیان اینکه ترمیمهای غیرقیمتی رویکرد دولت در اجرای
این طرح است، افزود: با توجه به وضعیت نابسامان توزیع خمیر
مایهها که از اقلام جدی هرینههای نانوایان است، در سامانه یکپارچه
توزیع آرد و در کنار آرد با نرخ مصوب توزیع میشود تا بازارهای

واسطهای حذف و هزینههای تولید کم شود.

سرویس خبری: کشاورزی

منبع: تسنیم
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برنـامه سازمـان دامپزشکـی بـرای
پیشگیــــــری از طــــــاعون

نشخوارکنندگان

رئیس سازمان دامپزشکی گفت: سازمان دامپزشکی حتی برای بسیاری از
بیماریهایی که سالهاست سابقه گزارش ندارند هم مقداری واکسن ذخیره
دارد تــا در صــورت شیــوع بیمــاری در کوتــاه تریــن زمــان ممکــن

واکسیناسیون جمعیت دامی انجام شود.

به گزارش پایگاه خبری صنعت غذا و کشاورزی(اگروفودنیوز)، به نقل
از ایسنا؛ وحید صالحی در حاشیه بازدید از موسسه تحقیقات واکسن و
سرمسازی رازی اظهار کرد: طاعون نشخوارکنندگان کوچک بیماری مشترک

انسان و دام نیست و از این بابت نگرانی وجود ندارد.

وی ادامه داد: با توجه به اینکه یکی از راههای انتقال این ویروس
به حیات وحش دامهای اهلی است؛ برنامهریزی لازم برای واکسیناسیون

جمعیت دام حساس انجام شده است.

وی با بیان اینکه در تامین واکسن ppr مشکلی وجود ندارد، گفت:
تنها دغدغه ما این است که این بیماری در منطقه جدیدی گزارش شود و
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مدت زمان لازم برای حمل واکسن به کانون بیماری محدود باشد.

صالحی ابراز کرد: سازمان دامپزشکی حتی برای بسیاری از بیماریهایی
که سالهاست سابقه گزارش ندارند هم مقداری واکسن ذخیره دارد تا در
صورت شیوع بیماری در کوتاه ترین زمان ممکن واکسیناسیون جمعیت

دامی انجام شود.

سرویس خبری: دام و طیور و آبزیان

منبع: ایسنا

واردات ۶۸۸ هـزار تـن گنـدم از
بندر امام خمینی

مدیرکل غله و خدمات بازرگانی خوزستان از واردات بیش از ۶۸۸ هزار
تن گندم از ابتدای امسال تاکنون از طریق بندر امام خمینی (ره)

خبر داد.

به گزارش پایگاه خبری صنعت غذا و کشاورزی(اگروفودنیوز)، به نقل
از ایسنا؛ امید جهان نژادیان در خصوص واردات کالای اساسی اظهار
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کرد: از ابتدای سال ۱۴۰۲ تاکنون در بحث واردات کالای اساسی فقط
گندم وارد شده است و در این زمینه ۱۰ فروند کشتی نسبت به واردات

این کالاها اقدام کردهاند.

وی افزود: این کشتیها که از ابتدای سال تاکنون وارد کشور شدهاند
حامل بیش از ۶۸۸ هزار تن گندم به عنوان کالای اساسی بودهاند.

مدیرکل غله و خدمات بازرگانی خوزستان گفت: تاکنون بیش از ۳۰۰
هزار تن از این کالاها از بندر امام خمینی (ره) به مناطق موردنظر
حمل شده است و باقی آن نیز براساس برنامه زمانبندی حمل خواهد شد.

جهان نژادیان عنوان کرد: روند واردات گندم به عنوان یک کالای
اساسی بدون هیچ مشکلی همچنان ادامه خواهد داشت.

سرویس خبری: کشاورزی

منبع: ایسنا

ــه ۵۰۰ ــزا ب ــت کل ــطح زیرکش س
هزارهکتار می رسد
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وزیر جهاد کشاورزی گفت: در صورت حمایت از کشت کلزا و افزایش سطح
زیر کشت به ۵۰۰ هزار هکتار، ۳۰ درصد روغن مورد نیاز در داخل

تامینمی شود.

به گزارش پایگاه خبری صنعت غذا و کشاورزی(اگروفودنیوز)، به نقل
از باشگاه خبرنگاران جوان؛ محمدعلی نیکبخت طی بازدید از معاونت
زراعت وزارت جهادکشاورزی با اشاره به تولید ۱۳۰ میلیون تن محصول
کشاورزی در کشور گفت: از این میزان تولید، ۹۰ میلیون تن یعنی

معادل ۷۰ درصد از کل تولید، متعلق به حوزه زراعت است.

او بر اهمیت محصولات راهبردی تاکید کرد و افزود: وجود گندم، جو،
شکر، برنج، پنبه، علوفه و دانههای روغنی در سبد زراعت نشان از
اهمیت راهبردی این معاونت دارد و گرهگشایی از مشکلات معاونت زراعت

در واقع کمک به نیازهای اساسی کشور در تامین امنیت غذایی است.

وزیر جهادکشاورزی حمایت از تولید و توسعه کشاورزی را ضروری دانست
و گفت: شورای قیمتگذاری و تصمیمات آن از عناصر تاثیرگذار بر
مسایل توسعه است، این شورا باید از انفعال خارج شود و از قدرت
قانونی برای ترمیم سیاستهای قیمتی و تجاری بهره برد به تعبیر
دیگر بازرگانی باید تابع سیاستهای توسعه تولید باشد و از اتخاذ

مواضع تقابلی پرهیز شود.

نیکبخت در ادامه با تاکید بر ایجاد صنایع تبدیلی و تکمیلی گفت:
در اکثر کشورهای توسعه یافته و در حال توسعه ۹۸ درصد محصولات
کشاورزی پس از برداشت، فرآوری و بستهبندی میشود این در حالی است
که این میزان در کشور ما ۱۵ تا ۲۰ درصد برآورد میشود، بنابراین
نبود صنایع تبدیلی و تکمیلی مناسب از عوامل ضایعات زیاد و هدرروی

بیش از استاندارد محصولات کشاورزی کشور است.

به گفته او، کاستی در سیاستهای بازرگانی، نبود صنایع تبدیلی و به
دنبال آن ضایعات محصولات، دلیل اصلی کاهش ارزش افزوده و انگیزه

سرمایهگذاری در صنعت کشاورزی است.

وزیر جهاد کشاورزی کلزا را نمونه مثال آورد و گفت: در صورت حمایت
از کشت این محصول و افزایش سطح زیر کشت به ۵۰۰ هزار هکتار، ۳۰
درصد روغن مورد نیاز کشور تامین شده و انقلاب بزرگی در صرفهجویی

ارزی و استقلال غذایی کشور اتفاق میافتد.

سرویس خبری: کشاورزی
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منبع: باشگاه خبرنگاران جوان

رییـس سازمـان چـای کشـور: قیمـت
چـای خشـک داخلـی متناسـب بـا

افزایش هزینههای تولید است

حبیب جهانساز گفت: افزایش قیمت چای خشک داخلی متناسب با رشد
تورم، هزینههای تولید و سایر عوامل زندگی است و ربطی به میزان

تولید ندارد.

به گزارش پایگاه خبری صنعت غذا و کشاورزی(اگروفودنیوز)، به نقل
از وزارت جهاد کشاورزی، حبیب جهانساز افزایش قیمت چای خشک را با
توجه به رشد هزینههای تولید و تورم، منطقی خواند و افزود: امسال
قیمت تضمینی هر کیلوگرم برگ سبز چای درجه یک نیز ۵۲ درصد و برگ
سبز چای درجه دو ۶۲ درصد نسبت به سال گذشته افزایش یافته که بر

قیمت نهایی چای خشک تاثیر میگذارد.

وی اظهار داشت: قیمت تضمینی هر کیلوگرم برگ سبز چای درجه یک در
سال جاری ۱۳ هزار و ۹۹۰ تومان و هر کیلوگرم برگ سبز چای درجه دو
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۱۱ هزار و ۵۰۰ تومان مصوب شده که در واقع قیمت کف بازار است.

جهانساز با بیان این که تولید برای کشاورز باید صرف کند، تصریح
کرد: اگر برای کشاورز صرفه اقتصادی ایجاد نکنیم، تولیدی در کشور

اتفاق نمیافتد.

وی در عین حال گفت: تمام برگ سبز چای برداشت شده ممتاز و درجه یک
نیست و بستگی به کیفیت و خصوصیت آن شامل چای ممتاز، شکسته درجه ۱
و ۲، باروتی و غیره دارد و از این رو با قیمتهای مختلف نیز عرضه

میشود.

رییس سازمان چای کشور اذعان داشت: با این حال چای مرغوب داخلی به
رغم سلامت و کیفیت خوب با رعایت حقوق مصرف کنندگان ارزانتر از چای

خارجی به بازار عرضه میشود.

وی گفت: با توجه به افزایش میانگین ۵۷ درصدی قیمت برگ سبز چای به
خاطر حمایت از تولید در چای خشک داخلی، شاهد افزایش قیمت

نامتعارف نبودیم.

جهانساز در مورد تامین چای خشک مورد نیاز کشور اعلام کرد: اگر
ارزهایی که برای واردات چای خشک اختصاص یافته منجر به واردات

شود، کمبودی در بازار نخواهیم داشت.

وی در عین حال بر هدفمند شدن ارزهای نیمایی و پرداخت آن به
اندازه کافی برای تامین چای خشک مورد نیاز کشور تاکید گذاشت.

جهانساز درباره تغییر کاربری باغات چای نیز گفت: محدودیتهایی در
سطح استانهای شمالی در بحث خرید و فروش و تغییر کاربری اراضی
کشاورزی ایجاد شده به طوری که گشتهای ادارات امور اراضی و

سازمانهای جهاد کشاورزی، زمینها را رصد میکنند.

وی ادامه داد: روند سیستمهای نظارتی در این امر اثرات مثبتی
داشته است و تغییر کاربری غیرمجاز باغات و اراضی کشاورزی کمتر

شده است.

رییس سازمان چای کشور اظهار داشت: ما همکاریهای لازم را با
سازمانهای جهاد کشاورزی و دستگاههای نظارتی در زمینه تغییر

کاربری غیرمجاز باغات چای داریم.

سرویس خبری: کشاورزی
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صـادرات بیـش از ۴۷۰۰ تـن صـیفی
جات گلخانه ای به روسیه

رئیس سازمان جهاد کشاورزی از صادرات ۴ هزار و ۷۳۶ تن صیفی جات
تولیدی گلخانههای استان تهران به روسیه از ابتدای امسال خبر داد.

به گزارش پایگاه خبری صنعت غذا و کشاورزی(اگروفودنیوز)، به نقل
از مهر، جبرئیل برادری با بیان اینکه در سال گذشته ۲۷۲ هکتار
توسعه گلخانهها را در سطح استان داشتهایم گفت امسال نیز تاکنون
۲۶ هکتار گلخانه در سطح استان تهران از ابتدای سال احداث شده

است.

وی با بیان اینکه سطح گلخانههای استان تهران به ۴۶۹۰ هکتار رسید،
گفت: امسال در برنامه داریم که ۱۶۶ هکتار دیگر به این میزان

اضافه کنیم.

برادری سطح گلخانههای گل تولید گل شاخه بریده استان را ۱۴۷۰
هکتار اعلام کرد و گفت: یک میلیارد و ۴۶۸ میلیون شاخه گل شاخه
بریده و گلدانی تولید میشود که گلهای داوودی با ۳۱۳ میلیون شاخه،
میخــک بــا ۲۷۱ میلیــون شــاخه و رز بــا ۱۰۱ میلیــون شــاخه جــز

پر تولیدترین گلها در گلخانههای استان تهران به شمار میروند.
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وی بخش عظیمی از تولیدات گلخانهای را مربوط به صیفی جات گلخانهای
دانست و گفت: ۳۳۱۲ هکتار از گلخانههای استان تهران مشغول تولید
صیفی جات هستند که ۹۲۲ هزار و ۱۶۶ تن انواع صیفی جات در این
گلخانهها تولید میشود و بیشترین میزان در آن مربوط به خیار فلفل

و بادمجان است.

به گفته این مقام مسؤول، ۲۲۶۷ تن بادمجان، ۱۵۰۳ تن فلفل دلمهای و
۹۶۶ تن گوجه فرنگی از تولیدات گلخانهای استان تهران به روسیه
صادر شده است و علاوه بر آن صادراتی نیز در حوزه سبزی و صیفی به

برخی کشورهای اتحادیه اروپا، خلیج فارس، عراق داریم.

برادری تکنولوژی بالا، وجود گلخانه داران پیشرو و تنوع کشت را از
ویژگیهای مهم توسعه گلخانهها در استان تهران دانست و گفت: استان
تهران علاوه بر کسب رتبه نخست توسعه گلخانهها در سطح کشور طی
سالهای برنامه ششم توسعه، قدیمیترین گلخانهها را نیز در اختیار

دارد.

وی در خصوص تنوع کشت علاوه بر توسعه سطحی گلخانهها گفت: علاوه بر
افزایش کمی و کیفی تولید، تنوع کشت را نیز دنبال میکنیم به طوری
کـه الان گلخانههـای بلوبری و رازبری و همچنیـن میوههـای گرمسـیری

همچون پاپایا در سطح استان تهران فعالیت خود را آغاز کرده اند.

برادری ادامه داد: در حال حاضر به دنبال اجرای طرحهایی مثل
کارخانه گیاهی هستیم؛ در این طرح تولید انواع سبزیجات با نور
مصنوعی از طریق تولیدات طبقاتی در سطح کم و عملکرد بالا را دنبال

میکنیم.

سرویس خبری: کشاورزی

منبع: مهر

ویتامین D برای سلامت قلب افراد
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مسن مفید است

یک مطالعه جدید نشان میدهد که مکملهای ویتامین D ممکن است خطر
حمله قلبی و سایر بیماریهای قلبی را برای افراد بالای ۶۰ سال کاهش

دهد.

به گزارش پایگاه خبری صنعت غذا و کشاورزی(اگروفودنیوز)، به نقل
QIMR از مدیسن نت، «راشل نیل»، محقق ارشد از مؤسسه تحقیقات پزشکی
استرالیا، میگوید: نتایج ما نشان میدهد که تحقیق بیشتر در مورد
فواید احتمالی ویتامین D در حوادث قلبی عروقی، بهویژه در افرادی
که در معرض خطر بالاتر ابتلاء به این رویداد هستند، ممکن است ضروری

باشد.

ــه ــرادی ک ــرای اف ــد ب ــد مفی ــزود: شواه ــه اف ــل در ادام نی
از استاتین های کاهش دهنده کلسترول یا سایر داروهای قلبی استفاده

میکنند، قویتر بود.

او گفت: این کارآزمایی، شواهدی از سودمندی برای افرادی که
داروهایی برای درمان بیماریهای قلبی عروقی یا کلسترول بالا مصرف

میکردند نشان داد و ویتامین D میزان حمله قلبی را کاهش داد.

وی افزود: با این حال، یافتهها قطعی نیستند. به طور کلی، ما هیچ
اثر آماری قابل توجهی از ویتامین D بر روی حوادث قلبی عروقی مهم
مانند سکته مغزی، انفارکتوس میوکارد [حمله قلبی]، یا درمان عروق

مسدود شده در قلب پیدا نکردیم.
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نیل گفت: مصرف دوز متوسط ویتامین D بعید است که مضر باشد. افرادی
که در معرض خطر حوادث قلبی عروقی هستند ممکن است بخواهند ویتامین
D مصرف کنند، حتی اگر کمبود ویتامین D نداشته باشند، اما باید

حتماً با مشورت پزشک شأن این کار را انجام دهند.

برای این مطالعه، محققان بهطور تصادفی به بیش از ۲۱۰۰۰ مرد و زن
۶۰ تا ۸۴ ساله ۶۰۰۰۰ واحد بینالمللی ویتامین D یا دارونما به مدت

پنج سال دادند.

محققان دریافتند که میزان حوادث قلبی عروقی عمده در میان افرادی
که ویتامین D مصرف میکردند، ۹ درصد کمتر از افرادی است که

دارونما مصرف میکردند.

در میان افرادی که ویتامین D مصرف میکردند، میزان حملات قلبی ۱۹
درصد کمتر بود. با این حال، هیچ تفاوتی در میزان سکته مغزی در دو

گروه مشاهده شد.

محققان خاطرنشان کردند که اثر ویتامین D در میان افرادی که
از استاتین ها یا سایر داروهای قلبی عروقی استفاده میکردند قویتر

به نظر میرسید، اما این یافته از نظر آماری معنی دار نبود.

سرویس خبری: تغذیه و سلامت

منبع: مدیسن نت

راهکار رسیدن به خودکفایی شکر
چیست؟
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مسئولان وزارت جهاد کشاورزی طی روزهای اخیر بارها اعلام کردهاند که
کمبودی در تولید و عرضه شکر نیست و اصلاح نرخ پایه این محصول تنها

به دلیل نوسان قیمت جهانی آن بوده است.

به گزارش پایگاه خبری صنعت غذا و کشاورزی(اگروفودنیوز)، به نقل
از باشگاه خبرنگاران جوان؛ براساس مصوبه ستاد تنظیم بازار ۱۶
اردیبهشت امسال نرخ مصوب هر کیلو شکر ۲۵ هزار و ۵۰۰ تومان تعیین
شد که این نرخ دوام زیادی در بازار نیاورد چراکه به سبب تامین
کسری نیاز کشور از مبادی وارداتی، نرخ بازارهای جهانی یکی از
مولفه های تاثیر گذار در بازار داخل است. درحالیکه بسیاری از
عموم جامعه تصور می کنند که کمبود عرضه دلیل افزایش قیمت است،
مسئولان وزارت جهاد کشاورزی اعلام کردند نه تنها کمبودی در عرضه
نداریم، بلکه مقدار کمی از محموله شکر وارداتی در بازار جذب شده

و تنها در پی افزایش قیمت جهانی، نرخ پایه شکر اصلاح شده است.

بنابر آمار سالانه ۲ میلیون و ۲۰۰ هزار تن تا ۲ میلیون و ۵۰۰ هزار
تن شکر در داخل مصرف می شود که ۸۰۰ هزار تن تا یک میلیون تن از
این میزان وارداتی است. هرچند پتانسیل خودکفایی و تامین ۱۰۰
درصدی نیاز کشور در داخل وجود دارد. کمااینکه سال ۹۶ با تولید
حدود ۲ میلیون شکر در داخل به مرز خودکفایی رسیدیم که متاسفانه
عدم حمایت های لازم در قیمت خرید تضمینی منجر به شکست این دستاورد

شد.

محمدعلی نیکبخت وزیر جهاد کشاورزی گفت: وزارت جهاد کشاورزی مصوبه
افزایش ذخایر استراتژیک شکر تا ۵۰۰ هزارتن را از ستاد تنظیم
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بازار دریافت کرده است.

کمبودی در عرضه شکر نداریم/ افزایش قیمت
جهانی شکر عامل اصلی اصلاح قیمت در داخل

در همین رابطه مسعود امراللهی مدیرکل دفتر بازرسی و نظارت وزارت
جهاد کشاورزی با بیان اینکه کمبودی در عرضه شکر نداریم، گفت: یک
محموله ۱۰ هزار تنی شکر توسط شرکت بازرگانی دولتی برای صنوف
مختلف در استانهای مختلف توزیع شد که از این میزان کمتر از ۵۰ تن

آن جذب بازار شده است.

امراللهی می گوید: با توجه به آنکه وزارت جهاد از یکماه قبل شکر
مورد نیاز را تخصیص داده است، عدم عرضه و احتکار در کار نیست.

مدیرکل دفتر بازرسی وزارت جهاد  گفت: با افزایش قیمت شکر در
بازار جهانی، وزارت جهاد قیمت پایه ثبت سفارش شکر را اصلاح کرد به
طوریکه قیمت کنونی شکر درب کارخانه  به ۲۵ هزار و ۵۰۰ تومان و

قیمت مصرف کننده به ۲۸ هزار تومان رسید.

 ۸۰۰ هزارتـن شکـر تـا پایـان تابسـتان نیـاز
داریم

غلامحسین بهمنی دبیر اسبق تصفیه کنندگان شکر گفت: قیمت کنونی مصوب
هر کیلو شکر در کارخانه ها ۲۵ هزار و ۵۰۰ تومان است که متاسفانه

بدلیل سوء مدیریت، محصول با این نرخ در بازار نیست.

به گفته او، مسئولان وزارت جهاد از ماه ها قبل برای پیک مصرف شکر
در فصل تابستان باید برنامه ریزی می کردند که کاهش واردات در ماه

های اخیر منجر به برهم زدن نظم بازار شد.

بهمنی قیمت جهانی هرتن شکر را ۶۵۰ تا ۶۸۰ دلار اعلام کرد و افزود:
علی رغم کاهش قیمت جهانی شکر، اما مشکلات تامین ارز منجر به مشکلات

تامین و نوسانات قیمت شده است.

دبیر انجمن تصفیه کنندگان شکر ادامه داد: مسئولان تنظیم بازار در
زملن عرضه شکر تولید داخل که بازار تعدیل می شود، باید به فکر

تامین کسری نیاز کشور باشند.

به گفته او، در شرایط کنونی واسطه ها و دلالان با ایجاد بازار سیاه



سعی در برهم زدن نظم بازار دارند که دولت با اتخاذ سیاست مناسب
باید بازار را از دست دلالان و واسطه ها خارج کند تا با ایجاد
رقابت در میان واردکنندگان دیگر شاهد انحصاری بودن بازار نباشیم.

بهمنی گفت: بنابر آمار متوسط مصرف ماهانه شکر در فصل تابستان ۲۵۰
هزارتن است که با احتساب شکر ایام محرم رقمی حدود ۸۰۰ هزارتن تا

پایان شهریور نیاز داریم.

پتانسیل خودکفایی شکر در داخل وجود دارد
قاسم پیشه ور رئیس اتاق اصناف کشاورزی گفت: ستاد تنظیم بازار
بدلیل حمایت از مصرف کننده اجازه افزایش قیمت شکر را نمی دهد که

در نهایت این امر به تولیدکننده فشار می آورد.

به گفته او، سیاست حمایتی ستاد تنظیم بازار از مصرف کنندگان موجب
شده تا قیمت چغندرقند از ۲۸۰۰ تومان فراتر نرود که با این وجود
کشاورز رغبتی به تولید ندارد و در نهایت به سراغ کشت محصولاتی می

رود که برایش صرفه اقتصادی داشته باشد.

پیشه ور ادامه داد: دولت برای تامین کسری شکر داخل ناگریز به
واردات است، درحالیکه با اتخاذ سیاست حمایتی و خوداتکایی شکر در
داخل، بخش عمده خوراک دام هم در داخل تامین می شد که با این وجود

دیگر نیازی به واردات ذرت و کنجله سویا از خارج نبود.

رئیس اتاق اصناف کشاورزی با بیان اینکه خوداتکایی شکر در داخل
شدنی است، گفت: لازمه خوداتکایی تولید شکر در داخل اعمال سیاست
های حمایتی است تا کشاورزان به کشت چغندرقند امیدوار شوند تا به

سمت و سوی کشت دیگر محصولات سوق داده نشوند.

با توجه به سابقه خودکفایی شکر در داخل تنها نیاز است که مسئولان
وزارت جهاد سیاست های حمایتی از کشت این محصول داشته باشند چراکه
در سنوات گذشته تصمیمگیری های نادرست منجر به عقب گرد خوداتکایی
این محصول استراتژیک شد که در شرایط کنونی دولت و مصرف کنندگان
تحت تاثیر نوسان نرخ ارز و قیمت های جهانی با چالش هایی روبرو

هستند.

سرویس خبری: صنعت غذا

منبع: باشگاه خبرنگاران جوان
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رئیـس اتحـادیه نانهـای فـانتزی
تهران: نان فانتزیها به تولید

۷۰ درصدی قبل بازگشتند

محمدجواد کرمی گفت: پس از آن شوک بزرگ افزایش ۱۰ برابری قیمت
آرد، واحدهای تولید نان های حجیم و نیمه حجیم به ۷۰ درصد تولید

خود بازگشتند.

به گزارش پایگاه خبری صنعت غذا و کشاورزی(اگروفودنیوز)، محمدجواد
کرمی، رئیس اتحادیه نان های فانتزی(حجیم و نیمه حجیم) تهران در
خصوص وضعیت تخصیص آرد به واحدهای تولیدی نان های حجیم و نیمه
حجیم و فعالیت آنها اظهار داشت: اگر چه مشکل تخصیص آرد یارانه ای
به نان فانتزی ها مرتفع نشده است؛ اما پس از آن شوک بزرگ
افزایش ۱۰ برابری قیمت آرد واحدهای تولید نان های حجیم و نیمه

حجیم به ۷۰ درصد تولید خود بازگشتند.

وی با بیان اینکه واحدهای صنفی تولید نانهای فانتزی به دستگاه
های هوشمند خرید نان مجهز نشدند، افزود: به واحدهایی که این

دستگاه های داده شده باید آنها را عودت دهند.
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رئیس اتحادیه نان های فانتزی(حجیم و نیمه حجیم) تهران گفت: اکنون
این خمیر مایه بدون اینکه نیاز داخل را تامین کند صادرات شده و

اجازه واردات آن به دلیل تولید در داخل داده نمی شود

کرمی در خصوص معظل جدیدی که پیش پای تولیدکنندگان نان های فانتزی
اسـت، بیـان کرد: اکنـون مشکـل اصـلی مـا مـواد اولیـه اسـت کـه

در بازار کمیاب شده است.

وی با بیان اینکه خمیر مایه یکی از ارکان مهم در تولید نان
فانتزی است، خاطرنشان کرد: اکنون این خمیر مایه بدون اینکه نیاز
داخل را تامین کند صادرات شده و اجازه واردات آن به دلیل تولید

در داخل داده نمی شود.

رئیس اتحادیه نان های فانتزی(حجیم و نیمه حجیم) تهران عنوان کرد:
باید با برنامه ریزی مناسب یا پس از تامین نیاز داخلی صادر شود و
یا اجازه واردات داده شود تا این صنف با مشکل تامین مواد اولیه

روبه رو نشوند./بازار

سرویس خبری: صنعت غذا

رئیس اتحادیه بارفروشان: میوه
ارزان شـد/گرمای هـوا و افزایـش
عرضه علت اصلی کاهش قیمت میوه
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مصطفی دارایی نژاد گفت: با توجه به گرمای هوا و فراوانی بار،
بازار میوه و صیفی در آرامش به سر می برد.

به گزارش پایگاه خبری صنعت غذا و کشاورزی(اگروفودنیوز)، به نقل
از اتاق اصناف تهران؛ مصطفی دارایی نژاد گفت: با توجه به فراوانی

بار، بازار در آرامش به سر می برد.

به گفته او، با وجود کاهش ۱۰ تا ۲۰ درصدی قیمت میوه و صیفی در
هفته های گذشته، کماکان میوه با همان نرخ عرضه می شود.

دارایی نژاد قیمت هرکیلو گیلاس تکدانه را ۳۰ تا ۷۰ هزارتومان اعلام
کرد و افزود: نرخ کنونی هرکیلو هلو ۱۵ تا ۳۰ هزارتومان، انجیر ۴۰
تا ۶۰ هزارتومان، آلبالو ۳۰ تا ۴۵ هزارتومان، زردآلو ۲۵ تا ۵۰
هزارتومــان، شبرنــگ ۲۰ تــا ۳۰ هزارتومــان، ســیب گلاب ۲۵ تــا ۵۵
هزارتومان، انگور یاقوتی ۱۵ تا ۳۵ هزارتومان، آلو قطره طلا ۲۵ تا
۴۰ هزارتومان، آلوسانتریزه ۳۰ تا ۴۰ هزارتومان و خیار ۱۰ تا ۱۵

هزارتومان است.

رئیس اتحادیه بارفروشان قیمت کنونی هرکیلو هندوانه را ۵ تا ۶
هزارتومان، طالبی ۵ تا ۷ هزارتومان، ملون ۵ تا ۷ هزارتومان، گرمک
۱۵ تا ۱۷ هزارتومان، جانا ۸ تا ۱۲ هزارتومان و خربزه ۱۲ تا ۱۶

هزارتومان اعلام کرد.

او از کاهش قیمت میوه های وارداتی خبر داد و گفت: با توجه به
گرمای هوا و فراوانی تولید میوه های تابستانه، قیمت هرکیلو موز
هندی به ۴۳ تا ۴۵ هزارتومان، موز اکوادور ۵۰ تا ۵۳ هزارتومان و
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انبه ۶۰تا ۸۰ هزارتومان است.

سرویس خبری: کشاورزی

منبع: اتاق اصناف تهران
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